

SC°ZONE'SCZONE Istithmar
شركة المنطقة الاقتصادية للاستثمار ش.م.م**Arab Republic of Egypt**
SCZone Sea Water Desalination PPP Project**INVITATION FOR PREQUALIFICATION**

SCZone Istithmar S.A.E., an Egyptian joint stock company incorporated in accordance with the Special Economic Zones Law No. 83 of 2002 wholly owned by the General Authority for Suez Canal Economic Zone, with the technical assistance of the PPP Central Unit ("PPPCU") of the Ministry of Finance, and supported by the European Bank for Reconstruction and Development ("EBRD") and its advisors, hereby invites interested companies to submit Prequalification Applications to qualify for the opportunity to compete for a long-term water purchase agreement to design, finance, build, operate, maintain, and transfer ownership of Sea Water Desalination Plant.

An Applicant can be an individual legal entity or take the form of a Consortium.

The Prequalification Criteria, for qualifying a Prospective Applicant, are described in the Request For Prequalification ("RFQ") document.

The RFQ document will be shared via email with all Prospective Applicants who have submitted formal request in response to this Invitation For Prequalification (IFP) by sending an email to the address provided below:

Email: Desal@sczone.eg

The deadline for submitting Prequalification Applications is 24 February 2025 by 4:00PM Cairo Time.

SC°ZONE'SCZONE Istithmar
شركة المنطقة الاقتصادية للاستثمار ش.م.م**جمهورية مصر العربية**
مشروع محطة تحلية مياه البحر بالمنطقة الاقتصادية لقناة السويس
بالمشاركة مع القطاع الخاص**دعوة للتقدم للتأهيل المسبق**

تدعو شركة المنطقة الاقتصادية للاستثمار ش.م.م، وهي شركة مساهمة مصرية مؤسسة طبقاً لقانون المناطق الاقتصادية الخاصة رقم 83 لسنة 2002 وهي مملوكة بالكامل للهيئة العامة للمنطقة الاقتصادية لقناة السويس، بدعم فني من الوحدة المركزية للمشاركة مع القطاع الخاص بوزارة المالية، ودعم البنك الأوروبي لإعادة الإعمار والتنمية ومستشاريه، الشركات المهتمة لتقديم طلبات التأهيل المسبق من أجل التأهل للتنافس علي اتفاقية شراء مياه طويلة الأجل لتصميم وتمويل وبناء وتشغيل وصيانة ونقل ملكية محطة تحلية مياه البحر.

يمكن لمقدمي طلب التأهل أن يتقدموا في شكل شركات منفردة أو تحالف شركات.

وسيتم توضيح كافة معايير التأهيل المسبق، لتأهيل مقدمي الطلبات المحتملين، بمستند التأهيل المسبق.

سيتم إرسال مستند التأهيل المسبق بالبريد الإلكتروني لكل مقدمي الطلبات المحتملين الذين تقدموا بطلب رسمي وذلك استجابة لدعوة التأهيل المسبق عن طريق إرسال بريد إلكتروني علي العنوان المذكور أدناه:

البريد الإلكتروني: Desal@sczone.eg

علمًا بأن الموعد النهائي لتقديم طلبات التأهيل المسبق هو 24 فبراير 2025 بحلول الساعة 4:00 مساءً بتوقيت القاهرة.

